

WYDAWNICTWO CBK PAN

SPIS TREŚCI

Zdzisław Kopacz, Waclaw Morgaś, Józef Urbański — Nawigacyjne i hydrograficzne zabezpieczenie zadań specjalnych okrętu. Stan i tendencje rozwoju.....	3
Andrzej Stateczny, Tomasz Praczyk — Zmodyfikowana metoda probabilistyczna identyfikacji źródeł fal radiowych dla potrzeb nawigacji morskiej.....	19
Luong Chinh Ke — Koncepcja rozwiązania problemu skorelowanych obserwacji fotogrametrycznych.....	31
Luong Chinh Ke — Wielopunktowe spasowanie obrazów metodą najmniejszych kwadratów dla utworzenia DEM z uwzględnieniem korelujących pikseli sąsiadujących i różnic wysokości terenu.....	45

CONTENTS

Zdzisław Kopacz, Waclaw Morgaś, Józef Urbański — The navigational and hydrographical provision of ships' special tasks. Its state and development tendencies.....	3
Andrzej Stateczny, Tomasz Praczyk — A modified probabilistic method of identifying radio wave sources for the needs of sea navigation.....	19
Luong Chinh Ke — A concept of solution of correlative observations in photogrammetry.....	31
Luong Chinh Ke — Least squares multi-point matching for DEM with consideration of correlated neighbouring pixels and terrain height differences.....	45

СОДЕРЖАНИЕ

Здислав Копач, Вацлав Моргась, Юзеф Урбаньски — Навигационные и гидрографические обеспечение специальных задач кораблей. Состояние и пути развития.....	3
Андрей Статечны, Томаш Прачык — Модифицированный метод вероятностной идентификации источников радиоволн для потребностей морской навигации.....	19
Луонг Чин Ке — Концепция решения проблемы коррелированных фотограмметрических наблюдений.....	31
Луонг Чин Ке — Многоточечное совмещение изображений методом наименьших квадратов для создания цифровой модели местности с учётом коррелирующих соседних пикселей и разниц высоты местности.....	45